

MODERN MOUNTAIN HIDEAWAYS

CHALETS DE MONTAGNE MODERNES

BETA-PLUS



Finding a barn from 1860 right in the heart of the village of Saint-Martin-de-Belleville in its original state is like finding a rough diamond: the transformation work is ambitious but the potential is immense. "La Canopée" is thus the fruit of a meticulous renovation job, along with a bold interior design project. The charm of the old linked to a contemporary universe work together to make this chalet simultaneously an authentic, understated and luxurious place.

LA CANOPÉE, St-Martin-de-Belleville – 3 Vallées

Trouver une grange de 1860 en plein cœur du village de Saint-Martin-de-Belleville dans son état d'origine, c'est comme découvrir un diamant brut : le travail de transformation est ambitieux mais le potentiel est immense.

"La Canopée" est ainsi le fruit d'un travail de rénovation minutieux, associé à un projet d'architecture intérieur, audacieux. Le charme de l'ancien associé à un univers contemporain se conjuguent ici pour faire de ce chalet un endroit authentique, sobre et luxueux à la fois.

*Architect: Linda Jay
Interior Designer: Arnaud Masson
Realization: www.chaletsignature.com
Photography: Michel Figuet
Styling: Suzanne Wathelet*









